
Referat af skolebestyrelsesmøde 4. maj 2022 
 

 
Mødedeltagere:   
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Kasper Fløe Svenningesen (KFS) - AFBUD 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) - AFBUD 
Kristoffer Boye Astrup (KBA)  
Jonas Bille (JB)  
Filippa Asved (AS) 
Tenna von Glahn (TG) medarbejder repræsentant - AFBUD 
Anne Christiansen (AC) kommunalbestyrelsesrepræsentant  
 
 
Elevråd: 
Theodor Lund Hodges, Nærum (TLH) - AFBUD 
 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) - AFBUD 
 
Referent:  
Eva Krag 
 
Forbered: 
Læsning af masterplan, som aftalt på sidste møde 

 
Ad 1 - Velkomst 

- Emner til eventuelt? 
Hvorfor skal tandlæge flyttes. 

-  
Godkendelse af referat. 
Eva havde ikke mappen med. 

 
Ad 2 - Meddelelser 
Sidste nyt om logo  
Logo er valgt 

-  
Indskrivning og elevtal, klasser 
Vi skriver flere ind end der går ud 
Nuværende 1. årgang deles i kommende skoleår i 2 klasser. 
Der var en positiv snak om VA klasser, som er 1,5 klasser. 
 
Ukraine 
Eleverne er startet på både Nærum og Vangebo. 
Nærum har i dag holdt forældremøde 
Nærum har børn fra mellemtrin  



Vangebo planlægger forældremøde snarest. 
Vangebo har børn fra førskole op til 3 klasse. 
 
Eleverne skal gå 14 dage samlet og skal herefter sluses langsomt ud på deres respektive årgange. 
 
Værdiproces status – intet nyt. 
 
Kommunikation vedr. byggeproces aftalt på sidste møde 
Forvaltningens kommunikations afd. Catrine er i proces med information til forældre og 
medarbejdere 
Jonas har talt med Martin Gredal om usikkerheden omkring byggeproces. 
Martin Gredal vender tilbage. 
Udbud der er gået ud nu er man i Forvaltningen næsten sikker på ikke kan gennemføres grundet de 
stigende priser. 
pt. afventer man priser og herefter tages der stilling til, hvad der kan lade sig gøre og hvad, der evt. 
skal vente, eller udgå. 
Filippa efterlyser tegninger, der danner grundlag for udbudsmaterialet. 
 
AC – ingen ved om at Ravnholm og Søholm bliver bygget samtidig eller hver for sig. 
Marielouise spørger til om der stadig er diskussion om det er det rigtige at gøre  
AC er tryg efter mødet i Gentofte, da hun har fået vished for at inklusionsbørn også kan tåle at være i 
de nye læringsrum. 
Jonas er bekymret for at man slet ikke kommer i gang, da priserne jo kun vil stige og stige 
AC oplyser, at en udfordring kan være at kommunens anlægsloft bliver reduceret til næste år. 
 
Udbud skal være inde i november, hvorefter vi hører nærmere. 
 

 
Ad 3 - Nyt fra elevrådet 

Der var afbud, så intet nyt. 
 
Ad 4 - Sidste nyt fra BSU 
AC – der er igangsat en temperaturmåling på skolerne – bl.a. forældretilfredshedsundersøgelse, 
elevtrivsel, kvalitative spørgeskemaer til medarbejdere og ledere, ligesom økonomiske data, som skal 
give en status på, hvor er skolevæsenet er nu. 
 
Spørgeskemaerne til forældrene har taget udgangspunkt i de spørgsmål som også blev stillet i 2019 
Kristoffer nævner, at det altid kun er en temperaturmåling. 
Jonas nævner, at nogle af spørgsmålene lægger op til, at man kan svare negativt. 
 
Tandlægen – skal flyttes, når byggeri går i gang. 
Evt. til Tudsen eller til Trørødskolen. 
Her er også igangsat nogle analyser på klinikkernes beskaffenhed og hensyn til tandlægernes ønske 
til arbejdsmiljø. 
 
AC har været på LIFE fondens lab. 
LIFE søger gerne partnerskab. 
LIFE arbejder med enzymer fra svampe. 
En meget spændende dag for BSU 



 
 
Ad 5 - Samling af udskolingen 
Vi har valgt at frigøre os fra byggeprocessen i forhold til udskolingens fremtid. 
Onsdag var der forældremøder – først for NÆ og derefter for VA forældre, som har taget 
positivt imod forslaget om at kommende 7. årgang samles på Vangebo. 
 
 
 
 
Ad 6 - Høring af Masterplanen 

- Proces i forhold til øvrige skoler 
Drøftelse af indholdspunkter 
I masterplanen ligger der rigtig mange følelser og alle er mere eller mindre frustrerede over, 
at det ikke er klart, om der er penge til masterplanen. 
Høring 
Generelt er det positivt, at man forholder sig til en masterplan. 
Forord er meget indpakning 
Masterplanen er ikke opdateret. Det er fortsat de tidligere tidsplan. 
Arealafgivelse – er det fortsat et mål – AC siger nej, til at det ikke længere er et mål at afgive 
arealer. 
Generelt om vores 2 matrikler – Det virker unuanceret at der bruges smiley, da det kan give 
en forkert indtryk. 
 
Da arealafgivelse ikke længere er et mål i sig selv, bør vi påpege at det med arealafgivelse 
skal gentænkes eller helt tages ud. 
 
Jonas skriver høringssvar, som sender til forvaltningen. 
 
 
Ad 7 - Skolebestyrelsesvalg – Tidsplan sendes ud på AULA 
Næste møde den 15. juni, hvor de nye bestyrelsesmedlemmer deltager. 
 
 
Ad 8 - Ledelsesstatus  
Personalesituationen – vi er i gang med at danne os overblik og lægger snarest annoncer ud 
på nyansættelser. 
Pt. har vi en annonce på en ny servicemedarbejder og snarest søges en ny sekretær. 
 
 
Ad 9 - Kommunikation fra dagens møde 
Skolebestyrelsesvalg og lidt reklame for det. 
Udskolingsplanen – Kommunikation ud til alle om at 7 sammenlægges  
Herunder perspektivet i hvorfor der sammenlægges. 
 
 



 
Ad 10 
Eventuelt 
Et spørgsmål fra en forældre, hvorfor tilbyder vi ikke Fransk. 
Tidligere har der været for få elever, der valgte faget. 
 
Filippa foreslår vi får fat i ungdomsskolen. 
 
 
Mødet slut kl. 18.45 
 
Næste møde 15. juni  
 
 


